
Jeg syntes at E-Cigeretter skal forblive lovlige fordi at jeg selv har kendskab til mange "ikke-

rygere", og det er kun e-cigaretterne man kan takke det for. 

 

Jeg syntes det er helt iorden at man skal gøre noget ved børnesikringen på alle produkter, for en 

sikkerhedsforanstaltning. Det går jeg personligt stærkt ind for!.  

Men i kan simpelthen ikke tage e-cigaretterne fra de nylige "ikke-rygere" det vil simpelthen få dem 

til at ryge igen! og det ville være et STORT skridt tilbage for dem!  
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